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Frida Mattsson

Från: >
Skickat: den 17 augusti 2021 14:31
Till: Administration SD08 INFO
Ämne: Medborgarförslag: Fler träd i Stockholms innerstad 

Uppföljningsflagga: Följ upp
Flagga: Har meddelandeflagga

Hej! 
Mitt förslag är att det planteras fler träd i Stockholms innerstad, för att få bättre luft och för att hålla temperaturen 
nere. Dessutom vackert och trevligt!  

Det kunde exv planteras fler träd i Kronobergsparken, tex i slänten mot Parkgatan.  

Vänliga hälsningar  

Skickat från min iPhone 


